
 
     
 
 

 
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 13. 12. 2017 kl. 19.00 
 
 
Deltagere: Henrik, Timm, Lars, Per, Anders, Anita, og Steen. 
 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 13.12. 2017 
 
 
Godkendt 
 
 
Dagsorden blev godkendt. 
 
 
2. Orientering  
 
 
A - Formanden: Orientering om valget til det nye Handicapråd – taget til 
efterretning 
 
Der arbejdes positivt på at lege dage i DGI sammenhæng kommer op at stå igen  
 
Specialbørnehaven-Mælkebøtten har fået ny leder – Richard Guldager 
  
Døgn- og aflastningsinstitutionen Løvstikken påtænker at nedsatte et Brugerråd  
 
På grund af manglende interesse forældre netværket lukket ned – den tilknyttede 
facebookgruppe er ændret til at være en Facebook-gruppe for Lev-Bornholm – 
Telefon opsagt 



B. - Kasserer: Information fra Per – et regnskab der matcher de målsætninger Lev-
Bornholm havde for året. 
 
C. – Øvrige medlemmer: Intet at bemærke 
 
Sager til behandling 
 
 
A. – Generalforsamlingen – Green Solution House, Strandvejen 79, Rønne 

 
 Dirigent Stig Christiansen fra Landsorganisationen  

   
Søren Vaupell Christensen Sandemandsgården fortæller om Erasmus projektet –  

    
Indbydelser Klar – Adresse bestilles i Landsorganisationen 

 
 B. – Formanden præsenterede arbejdspapir i forbindelse med opgaver i Lev-
Bornholm herunder opgaver og ansvar  
 
 
C.– Nyt fra hovedbestyrelse ved Formanden: - LEV ER kommet godt i gang med 
vores udviklingsprocesser, - 2018 bliver et spændende år for LEV - vi skal rustes til 
at blive en endnu mere professionel og handlekraftig organisation. 
  
D. -  Datoer for kommende bestyrelsesmøder. 10/01. – 14/02 / 14/03 - 2018 
 
 E.- Årshjulet 2018 -2019 – forsat arbejde og tilpasning  
  
F.- Velkomstpakke til den nye kommunalbestyrelse – Formanden ser på muligheder 
 
G.- Julekort til vores annoncører - flot arbejde 
 
H- Næste lokalblad 08.01. 2018 
 
 
Med venlig hilsen  
Steen Kofod,  
Lev-Bornholm, sekretær.  
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